



2025-2026《有心計劃》Heart to Heart Project

香港青年協會於 2005 年首次推出《有心計劃》,目的是讓社會上更多有心人士參與推動青年成為義工、回饋社會。《有心計劃》旨在鼓勵學校成為《有心學校》,承諾推動學生成為義工,亦鼓勵青年參與《有心鄰舍計劃》,策劃及推動社區服務,關心弱勢社群、推廣及發揮鄰里守望相助的精神;同時鼓勵工商機構成為《有心企業》,發揮企業社會責任,資助《有心學校》的服務計劃或《有心鄰舍計劃》,支持青年義工的關懷行動。為鼓勵企業實踐社會責任,《有心計劃》將安排《有心企業》員工參與多元化義工服務,以行動實踐助人的精神。

The Hong Kong Federation of Youth Groups (HKFYG) launched the Heart to Heart Project in 2005. It aims to cultivate a genuine wish to serve the community and to promote the concept of mutual help among neighbourhood. Schools are asked to pledge volunteer service hours 'youth are encouraged to service the community and companies are sought as corporate sponsors for the volunteer service projects. In response to the surging increase in volunteers and demand for service opportunities, companies are encouraged to take part in service opportunities provided by the Project, which they can participate in various services and start the caring action.

成為《有心企業》Sign up as Heart to Heart Company

參加辦法 Application

於年度內提交參加表格及向計劃捐款達指定金額(本年度為最少港幣 4,000 元)以支持《有心學校》義工服務或《有心鄰舍計劃》之工商企業,本會接納後即可成為《有心企業》。 To qualify as "Heart to Heart Company", a company will sponsor a minimum of \$4,000 to support "Heart to Heart School" Service Project or "Heart to Heart Neighbourhood Project". Please refer to the application form for details.

目的 Aim

表揚及嘉許工商企業對推動青年參與義工的支持,同時鼓勵工商企業發揮企業社會責任;透過資助《有心學校》或《有心鄰舍計劃》,支持更多青年回饋社會、服務社群。

The Project aims at giving public recognition of companies' support for the promotion of youth volunteering and encouraging sponsorship of "Heart to Heart School" or "Heart to Heart Neighbourhood Project" by companies who wish to exhibit the spirit of corporate citizenship.

支持機構: Supporting Organizations:

> 香港社會服務聯會 The Hong Kong Council of Social Service

合作計劃: Cooperation Project:









表彰及嘉許 Awards and Recognition

1. 《有心企業》會獲頒發《有心企業》標誌和獎狀,標誌可於 2026 年 8 月 31 日或之前用於企業各項宣傳活動或用品上展示

Companies which sponsor Service Project will receive the Heart to Heart Company logo and a certificate of appreciation. The companies may display the awarded logo in promotional materials until 31 August 2026.

2. 提供機會實踐企業社會責任,包括:

Exhibit companies' Corporate Social Responsibility by following joint caring action:

- ◆ 有機會獲邀參與義工服務,由《有心企業》組織員工參加 Companies may be invited to join volunteer services and organize staff participation
- ◆ 有機會參與由青協單位舉辦的「鄰舍第一‧送米助人」及「鄰舍團年飯」,為鄰舍送上祝福與關懷。 May participate in the "Neighbourhood Rice Giving Scheme" or the "Neighbourhood Reunion Lunch" organized by HKFYG.
- 3. 可提名《有心企業》參與由「香港社會服務聯會」舉辦之「商界展關懷」 May nominate the company to participate in the Caring Company Scheme by HKCSS.

遞交表格 Submission of Application

電郵 By Email: spot@hkfyg.org.hk

表格下載 Download form: yvn.hkfyg.org.hk/成為有心企業/

查詢 Enquiry

香港青年協會 青年空間支援組《有心計劃》

"Heart to Heart Project"

The Hong Kong Federation of Youth Groups Youth S.P.O.T. Support Unit

電話 Tel: 3755 7072

電郵 E-mail: spot@hkfyg.org.hk 網址 Website: yvn.hkfyg.org.hk

直效行銷夥伴:代寄王

Direct Marketing Partner: Post Easy King

